

Title (en)

Package for cigarettes as well as a web of material for producing an inner enclosure for it.

Title (de)

Zigaretten-Packung sowie Materialbahn zum Herstellen einer Innenumhüllung für diese.

Title (fr)

Emballage pour cigarettes ainsi que bande de matériau pour la fabrication d'une enveloppe intérieure pour cet emballage.

Publication

**EP 0646531 A1 19950405 (DE)**

Application

**EP 94113921 A 19940906**

Priority

DE 4333462 A 19930930

Abstract (en)

1. Cigarette packs, namely especially hinge-lid packs and soft-cup packs, are designed so that the pack content, namely a cigarette group, is surrounded on all sides by an inner wrapping (11). This is to consist of paper, with a decorative print applied to the outside. Primarily for reasons of cost, the print is applied only to those surface regions of the inner wrapping (11) which are exposed when the pack (hinge-lid pack) is open or by virtue of construction. 2. The inner wrapping (11) is produced by being separated from a material web of paper which, depending on the design of the inner wrapping and depending on the folding construction, has print zones (34, 35) arranged at a distance from one another or a continuous strip-shaped print zone (43, 51) located at the edge. <IMAGE>

Abstract (de)

1. Zigaretten-Packungen, nämlich insbesondere Klappschachteln und Weichbecher, sind so ausgebildet, daß der Packungsinhalt, nämlich eine Zigarettengruppe, von einer Innenumhüllung (11) allseits umgeben ist. Diese soll aus Papier bestehen mit einer an der Außenseite angebrachten dekorativen Bedruckung. Vor allem aus Kostengründen ist die Bedruckung lediglich auf solchen Flächenbereichen der Innenumhüllung (11) angebracht, die bei offener Packung (Klappschachtel) oder konstruktionsbedingt freiliegen. 2. Die Innenumhüllung (11) wird durch Abtrennen von einer Materialbahn aus Papier hergestellt, die je nach Gestaltung der Innenumhüllung und je nach Faltkonstruktion im Abstand voneinander angeordnete Druckfelder (34, 35) oder ein randseitiges, durchgehendes, streifenförmiges Druckfeld (43, 51) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 85/10**

IPC 8 full level

**B65D 5/66** (2006.01); **B65D 65/28** (2006.01); **B65D 85/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B65D 85/10** (2013.01 - EP US); **B65D 85/1045** (2013.01 - EP US); **Y10S 206/831** (2013.01 - EP US); **Y10S 428/906** (2013.01 - EP US); **Y10T 428/15** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24777** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24901** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24934** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [PA] EP 0589289 A2 19940330 - FOCKE & CO [DE]
- [A] EP 0203503 A2 19861203 - SCHMERMUND MASCHF ALFRED [DE]
- [A] EP 0556628 A1 19930825 - FOCKE & CO [DE]
- [A] US 3096878 A 19630709 - WHITLEY JAMES M, et al

Cited by

EP2048089A1; CN109606782A; EP0905054A1; CN1107620C; WO0027714A1; WO0013978A1; WO0013534A1; US6199688B1; WO0013632A1; WO0027724A1; WO2020016104A1; WO9809875A1; WO2009046999A1; EP0905027A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0646531 A1 19950405**; **EP 0646531 B1 19970716**; BR 9403888 A 19950606; CN 1042913 C 19990414; CN 1124221 A 19960612; DE 4333462 A1 19950406; DE 59403369 D1 19970821; JP 3197761 B2 20010813; JP H07149384 A 19950613; US 5788065 A 19980804; US 5965227 A 19991012

DOCDB simple family (application)

**EP 94113921 A 19940906**; BR 9403888 A 19940927; CN 94116512 A 19940928; DE 4333462 A 19930930; DE 59403369 T 19940906; JP 23558694 A 19940929; US 31338594 A 19940927; US 90399297 A 19970731